
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY AG 

Datum: 18. 4. 2023 
Místo: knihovna AG 
Čas: 18:00 – 19:37 
Přítomní členové: Irena Pohl Houkalová, Pavel Koronthály, Vlasta Rosická, Tomáš Pešek, Vít Kolář, 
Milan Herian, Jakub Berka 
Na funkci rezignovala SM Dolores Richterová 
Omluveni: Jan Váňa 
Hosté: ředitel školy Ondřej Mrzílek, koordinátorka spolupráce školy a zaměstnavatele Dominika 
Klepková 
 

1. Usnášeníschopnost, schválení programu jednání 

 přivítání předsedkyní Školské rady (dále jen ŠR) 

 kontrola usnášeníschopnosti (ŠR prohlášena za usnášeníschopnou) 

 představení programu jednání a schválení tohoto programu (všichni členové pro) 

 

2. Prezentace průzkumu povědomí o ŠR a navrhovaná opatření vyplývající z výsledků tohoto 

průzkumu  

 paní V. Rosická a P. Koronthály představili projekt SPQAG a výsledky evaluace vyplývající z 

tohoto projektu  

 paní V. Rosická a pan P. Koronthály zpracovali a realizovali dotazníkové šetření zjišťující 

povědomí zákonných zástupců, žáků septim a oktáv a pedagogických pracovníků o činnosti a 

kompetencích ŠR (viz přílohy „Vyhodnocení dotazníku Rozvoj demokratických institucí školy – 

Školská rada“ a „Příloha vyhodnocení dotazníku“) 

 na základě analýzy výsledků je zapotřebí zkvalitnit komunikaci ŠR navenek (např. nová podoba 

záložky „Školská rada“ na webu školy; informovat o ŠR zákonné zástupce nastupujících žáků 

prim např. na prvních třídních schůzkách), lépe komunikovat, co je v kompetenci ŠR a 

definovat, jaké jsou její priority, možná vytváření newsletteru o činnosti ŠR za určité období 

(pololetí?), v zájmu efektivity padl návrh na snížení počtu členů ŠR na šest členů (ředitel školy 

zjistí podrobnější informace) a změnu začátku a konce funkčního období nových členů (volby 

by probíhaly souběžně s jarními třídními schůzkami) 

 návrh založení společné e-mailové schránky jednomyslně přijat 

 návrh rekonstrukce záložky „Školská rada“ na webu školy jednomyslně přijat  

 ostatní změny stále v jednání 

 

3. Koupě budovy a financování školy, harmonogram rekonstrukce, možnosti dalšího rozvoje a 

kultivace školní budovy 

 ředitel školy informoval o zřízení Nadace sv. Ludmily, přičemž z prostředků sem vložených a 

dále vkládaných bude rekonstrukce školy financována (viz též článek „Církev spojuje síly pro 

budoucnost arcidiecézních škol“ z 31. 3. 2023 dostupný na webu školy) 

 probíhající rekonstrukce sousední budovy Kongregace Školských sester sv. Františka bude 

omezena po dobu konání přijímacích a maturitních zkoušek 

 ředitel školy sdělil, že od května 2023 se počítá s rekonstrukcí výtahu ve školní budově, dále je 

v plánu vylepšení konektivity školní počítačové sítě, rekonstrukce cca 10 místností – učeben, 

provedení nutných požárních stavebních úprav a výhledově (2026) rekonstrukce tělocvičny 



 opravy a rekonstrukce budou hrazeny z Integrovaného regionálního operačního programu 

(IROP) a z Nadace sv. Ludmily, která bude prostředky získávat mimo jiné z nájemného, 

placeného ze strany AG 

 ředitel školy uvedl, že se v současnosti řeší možnost čerpání financí z dalších grantových výzev 

 řešena možnost, že by zřizovatelem školy byla přímo Nadace sv. Ludmily – otázka, zda by pak 

ale škola byla považována za církevní a jaké by to mohlo mít důsledky (spíše nereálné) 

 členové ŠR navrhují, aby byl ředitel školy součástí správní rady nadace 

 paní V. Rosická vznesla dotaz na revitalizaci prostor školy v nejbližší době (mezi zákonnými 

zástupci žáků toto téma silně rezonuje – nevzhlednost interiéru školy, nepořádek), ředitel školy 

informoval, že se chystá nová výmalba, jiné úpravy zatím nejsou chystány 

 ředitel školy také sdělil, že do roku 2033 bude stravování žáků zajištěno ze strany Kongregace 

školských sester sv. Františka a plánována je stavba vlastní jídelny 

 

4. Informace ze Školského výboru Hlavního města Prahy  

 paní Pohl Houkalová upozornila na Národní plán obnovy, kde se otevírají nové výzvy a budou 

též dostupné nové dotační výzvy ze strany Hlavního města Prahy   

 

5. Revize RVP a vize ŠVP 

 paní Pohl Houkalová upozornila na otevírající se příležitosti v souvislosti s probíhající reformou 

RVP ze strany Národního pedagogického institutu  

 v současnosti probíhají práce na implementaci digitálních kompetencí do ŠVP pro nižší 

gymnázium 

 

6. Setkání pedagogů a vedení AG na Arcibiskupství pražském – vize a další směřování AG v kontextu 

církevního školství 

 paní Pohl Houkalová jako předsedkyně ŠR poděkovala za pozvání na teologický seminář AG a 

jeho průběh hodnotí pozitivně 

 

7. Projekty AG – spolupráce školy a zaměstnavatele 

 paní D. Klepková představila náplň své funkce (zajišťování stáží žáků na odborných 

akademických pracovištích a pracovištích možných zaměstnavatelů); informovala o průběhu 

setkání zákonných zástupců žáků v Klášteře dominikánů v Praze (farnost sv. Jiljí) dne 1. 4. 2023; 

program měl nejen duchovní rozměr, ale také byl spojen s přednáškou a besedou o rozvoji 

žáků 

 

8. Různé, diskuze 

 paní Pohl Houkalová vyzvala členy ŠR k zamyšlení nad možným vlastním přínosem k činnosti 

ŠR.  

 pan V. Kolář by měl zájem zapojit žáky AG do tzv. focus groups pro ČT – koordinuje s D. 

Klepkovou 

 

   

 

 

 

  


